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Tisztelt Elnök Asszony!

„Hány tonna baromfihúst importált Magyarország 2004. január 1-jé és 2004. december 31-
e között?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Tisztelt Miniszter Úr!

A hazai baromfihús-felesleg ellenére Magyarország importja erre az ágazatra vonatkozóan
igen magas.

Kérdezem ezért tisztelt Miniszter Urat, hogy hány tonna baromfihúst importált
Magyarország 2004. január 1-je és 2004. december 31-e kőzött?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . január 26 .
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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
FIDESZ-MAGYAR POLGÁRI SZŐVETSÉG

Országgyűlési képviselő csoportja
Balogh József
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Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak
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